

Bilberry Concentrate

60 Tablets, Single Herb, Stock No. 74-8

Bilberry, a European relative of the blueberry, is a well-known folk remedy for poor vision.

The fruit of the bilberry is a blue-black (may be red in some areas), 5-seeded berry. Although often called huckleberry, the bilberry is more closely related to the cranberry.

Did you know?

During World War II, British Air Force pilots discovered that when they ate bilberry jam before flying a mission, they experienced improved night vision and visual acuity.

These reports sparked research in Europe and South America, which eventually verified the pilots' claims.

European medical journals are filled with studies confirming bilberry's positive effect on vision.

NSP Advantage

60 tablets. Single Herb product.

Ingredients: 40 mg of bilberry (*Vaccinium myrtillus*) fruit concentrate standardized to a consistent potency of 10 mg of anthocyanidins.

Other ingredients: dicalcium phosphate, cellulose, stearic acid, magnesium stearate, silicon dioxide.

Recommendation: Take two tablets with a meal three times daily.

Features & Benefits

- May help preserve eyesight and prevent eye damage by improving circulation to the eye.
- Improved circulation may be the basis for reports of improved night vision and visual acuity.
- Protects the eye from free radical damage due to exposure to pollution and UV light from the sun.

Myrtille Concentrée

60 comprimés, Herbe simple, No de stock 74-8

La myrtille, un cousin européen du bleuet, est bien connue comme remède populaire pour la vision affaiblie.

Le fruit de la myrtille est une baie bleu-noir (peut être rouge dans certaines régions) à 5 grains.

Saviez-vous que?

Pendant la deuxième guerre mondiale, des pilotes de la British Air Force découvrirent que lorsqu'ils mangeaient de la confiture de myrtilles avant une mission, leur vision nocturne et leur acuité visuelle étaient accrues. Ces rapports générèrent de la recherche en Europe et en Amérique du Sud, ce qui, éventuellement, permit de valider les allégations des pilotes. Les revues médicales européennes sont remplies d'études confirmant l'effet positif de la myrtille sur la vision.

Avantages NSP

60 comprimés. Produit d'herbe simple.

Ingrédients: 40 mg de concentré de myrtille (*Vaccinium myrtillus*) normalisé à une puissance de 10 mg d'anthocyanidines. Autres ingrédients: phosphate dicalcique, cellulose, acide stéarique, stéarate de magnésium, dioxyde de silice.

Mode d'emploi: Prendre deux comprimés au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Peut aider à conserver la vue et prévenir les dommages de la vue en améliorant la circulation aux yeux.
- Une circulation améliorée peut justifier les rapports de vision nocturne et d'acuité visuelle améliorées.
- Protège les yeux contre les dommages des radicaux libres causés par l'exposition à la pollution et aux rayons de soleil UV.